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 Styrelsemötesprotokoll 2022-12-05 

Närvarande: Ingrid Höglund, Sören Svensson, Siv Back, Maria Rydell, Marie Hjort, 
                      Marit Erikes. 
                      Anmält frånvaro: Helen Dragsten, Cassandra Vikgren, Elisabeth von Knorring 
                       
                       
                       
                      
                      
                      
§ 89             Mötets öppnande 
                    Ordförande öppnade mötet. 
                      

§ 90 Val av justerare  
                     Sören Svensson   valdes att justera protokollet. 

§ 91 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 
                      
                      
§ 92 Föregående protokoll 
                      Gicks igenom och lades till handlingarna. 
                       
                      

§ 93 A. Skrivelser inkommande 
                     Valberedningens förslag på styrelse SBK 

                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser.  

§ 94 Rapporter 
 
A. Ekonomiska rapporter 
Kassören meddelar att ekonomin är god. Se bifogad rapport. 

B. Sektor 

 Agilitysektorn 
                     Marie Hjort antagen till TL utbildning 14-15 januari 2023. Tävlingar 2023: Klass 2 
                     2-dagars i maj, klass 1 kvällstävling i juni, klass 3  2-dagars i augusti. De gamla  
                     hindren säljs till intresserade. 

 
                     Tävlingssektorn 
                     En tungapport 3 kg inköpt, den gamla läggs i garaget för träning. 

   
                     Hundutbildningssektorn 
                     Då vi saknar ansvarig får styrelsen ta detta  så länge. 
                       

                     Rasutvecklingssektorn – mental 
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Ingen rapport. 

Rasutvecklingssektorn-utställning. 
Ingen rapport. 

Tjänstehund 
                      Ingen rapport. 

Draghundsektorn 
                      Ingen rapport. 

Rallylydnadssektorn 
                     Några få gånger kvar på nybörjarkursen sen en liten avslutning. Uppehåll till  
                     efter trettonhelgen. 

Specialsöksektorn 
                     Sista kurstillfället den 4 dec. Sedan uppehåll till våren. 

C. Övriga rapporter 

Plan och mark. 
Avloppsbrunnen uppmärkt igen. ( inför slamtömning). Ingrid kollar med Tuttan om att 
kontakta Conny angående snöröjning i vinter. Pelle har lämnat kostnadsförslag på 
utbyte till ledlampor på planerna. Vi beslutar att detta görs. 

                     Värmen i paviljongen är nu nedsatt till 5 grader. Vi sätter upp infolapp om att se till att  
                     båda dörrarna hålls stängda. 

Stuga/ kiosk. 
Marie Laggar har avsagt sig arbetet med stugan. Helen Ann och Christina kvarstår. 
Elementen är nu åtgärdade. 

Aktivitetsgruppen 
                     Ordnar lite till julavslutningen den 18 dec. 

Hemsidan 
                     Cassandra jobbar vidare med den. 

                     Distriktet 
                     Valberedningens förslag till nästa års styrelse har vi tagit del av.  

  Att göra listan 
                     Utvändig målning av bl.a toaletten gör vi till våren. 
                     Ansöka till Dala Kraft om belysningen på planerna, görs i mars 2023. 

  

§ 95            Övrigt 
                    
                    MH banan, Marit undersöker markägare. Ingrid kontaktar Bettan Thorstensson om  
                    hon kan komma till ett första möte i januari. 
                    Marie undersöker  om internet på klubben. 
                    Årsmötet blir den 15 februari på Jarlstugan. Sören skickar ut detta till alla medlemmar. 
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                    Ingrid informerade om distriktsmötet där även Linda J deltog. 
                    Den 18 dec efter budgetmötet bjuder vi även in de instruktörer som har haft kurser  
                    under året. 
                    Ingrid skickar in ansökan om förtjänsttecken. Se bilaga 1. 
                     
                    
               
                     
                                                                      
                     
                   
                   
                     
                     
                      
                       
                      
                      
                    Beslut för mötet: 
                     
                   Byte av belysning på planerna till ledlampor, kostnad ca 30000 kr. 

   
 § 96          Nästa möte den 8 januari  kl 16.00 
                        
                    

                  Justeras 

                  Ingrid Höglund sekreterare 

                   Marit Erikes ordförande                                       Sören Svensson  ledamot
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